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1 Složení rady studijního programu B6208 

Předseda: doc. Ing. Emil Vacík, Ph.D. 

Členové: doc. Ing. Petr Cimler, CSc. 

                prof. Ing. Lilia Dvořáková, CSc. 

                prof. Ing. Eva Kislingerová, CSc. 

 

2 Činnost rady 

Rada programu v roce 2014 připravovala podklady pro  prodloužení akreditace bakalářského studijního programu 

(v oborech Podniková ekonomika a management a Management obchodních činností). Studijní plány obou oborů 

byly částečně inovovány a připraveny jako kreditově vyvážené, reagující na požadavky současných podniků 

a zahrnující odborné know-how pracovníků FEK. Výuka podle nové verze studijních plánů se předpokládá od 

akademického roku 2015/2016 s tím, že se předpokládá paralelnost s dobíhajícími studijními plány í v souladu se 

Studijním a zkušením řádem ZČU, aby bylo umožněno studentům dostudovat podle studijního plánu, ve kterém 

studium zahájili. 

3 Projednané změny ve studijním programu a doporučených studijních plánech 

Studijní plán oboru Podniková ekonomika a management byl doplněn novými a inovovanými předměty Základy 

podnikání, Personální procesy v organizaci a Statistické zpracování dat. V oboru Management obchodních činností 

byl omezen rozsah výuky matematiky a statistiky ve prospěch odborných předmětů zaměřených na problematiku 

obchodu a služeb. Změny ve studijních plánech obou oborů  kladou větší důraz  na praktické aplikace. Studijní 

program respektuje ekonomickou stránku výuky a koresponduje s aktuální výší dotace na výuku. Z hlediska 

odbornosti splňuje požadavky Akreditační komise ČR. 

  

4 Hodnocení provádění studijního programu 

V roce 2014 probíhala výuka podle stávajícího studijního plánu. Většina klíčových předmětů prošla průběžně po 

inovacích pilotními běhy  v rámci projektu INEM a provedené změny byly implementovány do sylabů dílčích 

předmětů.   

 

5 Jiné aktivity rady 

Rada studijního programu prezentovala materiály pro žádost o prodložení akreditace studijního programu na jednání 

VR FEK dne 14.11. 2014. Materiál byl zde diskutován a schválen. Současně předložila návrh na aktualizaci 

a doplnění členů komisí pro státní závěrečné zkoušky.  

 

 


